
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 24. juni 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1085
Under henvisning til ministerens besvarelse af samrådsspørgsmål AØ og AÅ
om politiskolen bedes ministeren redegøre for hvilke kriterier de enkelte politi-
kredse skal lægge vægt på ved vurderingen af behovet for politiskoleelever i
den enkelte kreds, hvis det samtidigt skal sikres, at der på landsplan er det
antal politielever som der på sigt er behov for?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karen Hækkerup (S).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karen.Haekkerup@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Skaarup
formand
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